
 

 

8 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2022. május 26-án megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  

 

Képviselő-testületi ülés helye: Jobbágyi Lakótelep 7. épület (Rendezvényterem) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Baranyi István képviselő, 

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea képviselő, 

  Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

  Hajnal Róbert r. ftzls. Pásztói Rendőrkapitányság, 

 Berecz Albert r. ftőrm. Pásztói Rendőrkapitányság, 

  dr. Tóth Renáta jegyző, 

  Tribol Jánosné jegyzőkönyvvezető. 

 

A képviselő-testületi ülésről távol volt: Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, Pintér 

Norbert képviselő, Bangó Mihály Jobbágyi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgárok: --- fő.  

 

 

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester úr munkahelyi elfoglaltság 

miatt nem tud jelen lenni, illetve Pintér Norbert képviselő jelezte, hogy késik az ülésről. 

 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Beszámoló a község közbiztonságának helyzetéről 

 Előterjesztő: dr. Tari Szilvia r. ezredes kapitányságvezető 

 

2. Tájékoztató a Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2021. évi tevékenységéről 

 Előterjesztő: Angyal Tibor tű. alezredes 

 

3. Beszámoló a Pásztói Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről 

 Előterjesztő: Csépe Zsolt tű. alezredes 

 

4. Pályázat kiírása a Kodály Zoltán Óvoda Jobbágyi óvodavezető (magasabb vezető) 

munkakör betöltésére 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

5. Jász Géza síremlékének felújításához támogatás 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

6. Egyebek 

  Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

1./ Beszámoló a község közbiztonságának helyzetéről 

 

Előterjesztő: dr. Tari Szilvia r. ezredes kapitányságvezető 

 

Schoblocher István polgármester: Az első napirendi pont a beszámoló a község 

közbiztonságának helyzetéről. Az írásos beszámolót a képviselő-testület tagjai 

megkapták. A beszámoló egy nagyon részletes anyag, először is megkérdezem a 

kapitányság részéről jelenlévőket, hogy kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 

Hajnal Róbert rendőr főtörzszászlós, körzeti megbízott: Köszönöm az önkormányzatnak 

a munkáját, illetve azt a sok segítséget, amit kapunk nap, mint nap. A szolgálat ellátás 

során külön szeretném megköszönni Kiss Krisztiánnak azt a sok segítségét, amit a 

térfigyelő kamerákkal kapcsolatban segít nekünk. Rengeteg felderítés múlik a térfigyelő 

kamerák felvételeinek a megtekintésekor, sokat segít nekünk. Tényleg éjjel-nappal 

bármikor keressük őt rendelkezésünkre áll. Egy-két nap is sokat jelent a felderítésben, 

és hogyha keressük őt, amikor tud a rendelkezésünkre áll, akkor azonnal vissza tudjuk 

tekinteni a felvételeket. Külön szeretném megköszönni a Polgármester Úrnak azt, hogy 

egy KMB-s iroda lesz majd kialakítva a részünkre. Ezáltal ugyanis több időt tudunk a 

településen eltölteni, mivel nem kell visszamenni a kapitányságra a papírmunkákat 

elvégezni, az irodában meg tudjuk tenni, így a rendőri jelenlét még nagyobb lesz a 

településen. Ez mindenképpen nagy segítség nekünk. Ennyit szerettem volna a 

beszámolóhoz hozzáfűzni, köszönöm szépen! 

 

Schoblocher István polgármester: Köszönöm szépen megkérdezem képviselőket, hogy 

kívánnak-e a beszámolóhoz hozzászólni, kérdést feltenni a jelenlévőknek, illetve a 

közbiztonság helyzetével kapcsolatban van-e valamilyen észrevételük? Ha nincsen, 

akkor én csak annyit szeretnék mondani, hogy az anyagot elolvasva a Pásztói 

Rendőrkapitányság tényleg nagyon jól teljesít, hiszen a mutatók azok folyamatosan 

javulnak egy-két olyan dolog van, ami a 2021-es évben picikét romlott, de 

összességében tényleg nagyon jó munkát végeznek. Jobbágyi község viszonylatában 

sajnos a mutatókat megnézve, vannak olyan mutatók, amik sajnos emelkedtek az előző 

időszakhoz képest. Én bízom benne, hogy az iroda létrehozásával tudjuk segíteni a 

rendőri munkát. A statisztikával kapcsolatban azt el szoktam mondani, hogy azért a 

statisztika az egy adatot jelent, de viszont vannak olyan dolgok, amit az emberek nem 

mernek elmondani vagy nem akarnak bejelenteni. A bejelentés fontos lenne, mert 

ezáltal szereznek információt azok a szakhatóságok, akiknek szükséges az, hogy 

tudjanak intézkedni és ahhoz, hogy előre tudjunk lépni közbiztonság helyzetében ezek 

is fontos tennivalók. Köszönöm szépen, mert tényleg egy nagyon részletes és nagyon 

mindenre kiterjedő anyagot kaptunk a kapitányság vezetője részéről. Sajnos most nem 

tudott itt lenni, de azt elmondhatom, hogy nagyon jó kapcsolatunk van, hiszen nagyon 

sok esetben, hogyha valami történik akkor a kapitány asszonyt fel tudom hívni és segít, 

illetve intézkedik az ügyben. Ugyanezt el tudom mondani Hajnal úrról is, hiszen 



 

 

 

bármikor, ha úgy adódik, valami problémánk van, akkor felhívhatom. Szeretném 

megköszönni a rendőrség munkáját, és bízom benne, hogy ezzel a kis segítséggel is, az 

iroda kialakításával is hozzá tudunk járulni a település közbiztonságának javításához. 

 

Baranyi István képviselő: Annak én is nagyon örülök, hogy lesz itt egy iroda. Annyit 

szeretnék kérdezni Hajnal Róbert körzetti megbízott úrtól, hogy esetleg tervezik-e azt, 

hogy lesznek fogadónapok valamikor, hogyha valaki be akar menni bejelentenie 

valamit, vagy kérdezni valamit, hogy erre lesz-e mód és lehetőség? 

 

Hajnal Róbert rendőr főtörzszászlós, körzeti megbízott: Természetesen lesz és jelenleg 

is van. A Polgármesteri Hivatalban ki van függesztve a hirdetőtáblán. Egyébként 

minden hónap 2. csütörtöki napján van fogadóóránk 11.00 órától – 12.00 óráig. Ez 

mindig is így volt, de mindig szoktam mondani, hogy akár a Polgármesteri Hivatalban 

is be lehet jelenteni, több embernek a problémája jutott el így hozzám a polgármester úr 

közvetítésével. Ha esetleg nem tud eljönni fogadóórára akkor is meg fogom kapni a 

bejelentéseket és akkor tudunk benne intézkedni. 

 

Schoblocher István polgármester: A képviselő-testületet régóta foglalkoztatja az 

illegális szemétlerakás, illetve a különböző ingatlanokon lévő szemét felhalmozás. 

Hogy tudnánk ebben közösen lépni vagy előre haladni, mi a járható út ennek a 

megoldásában? 

 

Hajnal Róbert rendőr főtörzszászlós, körzeti megbízott: A jelzés az fontos lenne 

számunkra, kirakja le a szemetet, milyen autóval, akár rendszám, ha mi észleljük ugye, 

mi egyből intézkedünk, szankcionáljuk. Esetleg, ha olyan helyen van lerakva, ahol 

vannak térfigyelő kamerák, ha a felvételek visszatekintésre kerülnek megállapítható 

lenne a kiléte a személynek. 

 

Schoblocher István polgármester: A térfigyelő kamerákhoz visszatérve a temetőnél 

most fogunk felrakni jobb minőségű kamerákat, mely a holnapi nap fog megtörténni. 

Bízom benne, hogy a testület továbbra is úgy fog gondolkodni, hogy folyamatosan kis, 

apró lépésekben, hogy úgy mondjam előre tudunk lépni ebben a kérdésben, és akkor 

tényleg, ahogy elhangzott, tudjuk a biztonságot bizonyos szempontból növelni a 

településen. Megköszönte Hajnal és Berecz úrnak az ittlétet, bízik a további jó 

együttműködésben, sok sikert, jó egészséget kívánt és megköszönte a munkájukat. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a község közbiztonságának 

helyzetéről szóló beszámolót. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

39/2022. (V. 26.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztói Rendőrkapitányság 

beszámolóját a község közbiztonságának helyzetéről elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  



 

 

 

 

Hajnal Róbert r. ftzls. és Berecz Albert r. ftőrm. távozott az ülésről.  

 

Pintér Norbert képviselő megérkezett. 

 

2./ Tájékoztató a Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2021. évi tevékenységéről 

  

Előterjesztő: Angyal Tibor tű. alezredes 

 

Schoblocher István polgármester: A meghívókat elküldtük az érintetteknek. A Pásztói 

Tűzoltóparancsnokság részéről Csépe Zsolt tü. alezredes jelezte, hogy nem tud részt 

venni a testületi ülésen. A Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2021. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót mindenki 

megkapta, nagyon részletes anyag. Külön bemutatja az anyag a salgótarjáni kirendeltség 

munkáját, nagyon sok hasznos dolgot megtudtunk, hogy milyen sokrétű feladatokkal 

foglalkoznak. A tájékoztatóval kapcsolatosan van-e valami kérdés vagy észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Nógrád Megyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2021. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

40/2022. (V. 26.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nógrád Megyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Salgótarjáni Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2021. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót elfogadta.  

 

Határidő: azonnal  

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  

 

 

3./ Beszámoló a Pásztói Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről 

  

Előterjesztő: Csépe Zsolt tű. alezredes 

 

Schoblocher István polgármester: A Pásztói Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2021. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót mindenki megkapta, ez is egy részletes mindenre 

kiterjedő anyag. Ami számomra nem meglepő, mert sajnos nap mint nap tapasztaljuk, 

hogy egyre több tűzeset történik a településünkön is. Csépe út is az kérte tőlem, hogy 

erre majd térjünk vissza a későbbiek folyamán. Sajnos van egy olyan ingatlan, a Partalja 

út 2. szám alatt lévő ingatlan, ahová rendszeresen, minden hónapba járnak ki. Oda 

hordják a szemetet bizonyos egyének, mikor már megtelik, meggyújtják éjszaka és az 



 

 

 

égésekor kihívják a tűzoltókat, miközben lehet, hogy a tűzoltóknak valamilyen más 

olyan emberéletet mentő tevékenységet kéne folytatniuk, közben meg itt oltják a 

szemetet Jobbágyiban. Ez számomra felfoghatatlan, nem tudom megérteni, hogy 

lehetnek ilyen emberek, de erre még majd visszatérünk az „Egyebek” napirendi pontok 

között. A beszámolóval kapcsolatban szerettem volna ezt elmondani, van-e ezzel 

kapcsolatban valami kérdés észrevétel, ha nincs, akkor kérem, hogy szavazzunk.  

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Pásztói Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót.  

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

41/2022. (V. 26.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Pásztói Hivatásos 

Tűzoltóparancsnokság 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadta.  

 

Határidő: azonnal  

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  

 

 

4./ Pályázat kiírása a Kodály Zoltán Óvoda Jobbágyi óvodavezető (magasabb 

vezető) munkakör betöltésére 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A Kodály Zoltán Óvoda Jobbágyi óvodavezetői 

(magasabb vezető) munkakör betöltésére újra ki kell írni a pályázatot, mivel a jelenleg 

érvényben lévő Kondor Marianna óvodapedagógus megbízása 2022. július 31. napjával 

lejár. 2022. augusztus 1. nappal töltené be az új óvodavezető az állást, akit a képviselő-

testület megválaszt. Van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése? 

 

Pintér Norbert képviselő: Kik vannak jelöltek, vannak-e jelentkezők? Bódiné Murányi 

Zsuzsanna vissza akar jönni? 

 

Schoblocher István polgármester: Jelentkező nincsen, meg nem is tudjuk, hogy ki fog 

jelentkezni, hiszen most fogjuk kiírni a pályázatot. Az eddigi tapasztalat alapján azt 

tudom mondani, hogy eddig nem pályáztak az óvodavezetői állásra. Évek óta mindig a 

képviselő-testület bízza meg egy évre az óvodavezetőt. Bódiné Murányi Zsuzsannával 

kapcsolatban elmondta, hogy neki sincs meg a megfelelő végzettsége, ugyanúgy, mint 

Kondor Marianna jelenlegi megbízott óvodavezetőnek sincs. Tehát ő ezért nem tud 

pályázni, mert ez a pályázati feltételben benne van, ezért kell a testületnek valakit 

megbízni, úgyhogy akkor majd döntünk, tehát hogy fog-e most jelentkezni valaki azt én 

nem tudom megmondani, majd az akkor derül ki amikor a pályázat kiírása megtörtént 

Szavazásra bocsátotta a Kodály Zoltán Óvoda Jobbágyi óvodavezető (magasabb vezető) 



 

 

 

munkakör betöltésére pályázat kiírását. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

42/2022. (V. 26.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot hirdet a Kodály Zoltán 

Óvoda Jobbágyi óvodavezetői (magasabb vezető) munkakör betöltésére. A pályázati 

felhívás tartalmát az alábbiak szerint határozza meg: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közalkalmazottak jogállásáról 

szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/A. § alapján pályázatot hirdet a Kodály Zoltán 

Óvoda Jobbágyi óvodavezető (magasabb vezető) munkakör betöltésére. 

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű közalkalmazotti  

      jogviszony 

Foglalkoztatás jellege:   teljes munkaidő 

A vezetői megbízás időtartama:  határozott időre,  

      2022. augusztus 1 - 2027. július 31. 

A munkavégzés helye:   Nógrád megye  

      3063 Jobbágyi Lakótelep 

A munkakörbe tartozó, illetve vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 

Az óvoda irányítása és képviselete a vonatkozó jogszabályok, belső szabályzatok és az 

alapító rendelkezései szerint. Az intézmény alaptevékenységébe tartozó vezetői 

feladatok, továbbá a költségvetési szerv hatáskörébe tartozó gazdálkodási feladatok 

ellátása. Ellátja a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvényben 

meghatározott feladatokat. Felel az intézmény szakszerű és törvényes működéséért, a 

takarékos gazdálkodásért, gyakorolja a munkáltatói jogokat, dönt az intézmény 

működésével kapcsolatos minden olyan ügyben, amelyet jogszabály nem utal más 

hatáskörébe. 

Illetmény és juttatások: 

Az illetmény megállapítása és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 

évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadóak. 

Pályázati feltételek: 

a) főiskola, felsőfokú óvodapedagógusi végzettség és szakképzettség, 

b) pedagógus szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség, 

c) legalább öt év – óvodapedagógusi munkakörben szerzett – szakmai gyakorlat, 

d) az intézményben óvodapedagógusi munkakörben fennálló határozatlan időre, 

teljes munkaidőre szóló alkalmazás vagy a megbízással egyidejűleg 

óvodapedagógus munkakörben történő, határozatlan időre teljes munkaidőre 

szóló alkalmazás, 

e) magyar állampolgárság, 

f) büntetetlen előélet, 

g) cselekvőképesség. 

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 

a) szakmai önéletrajz, 

b) végzettséget, szakképzettséget igazoló oklevelek másolata, 

c) szakmai gyakorlatot igazoló dokumentum másolata, 

d) 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, amellyel a pályázó igazolja a 

büntetlen előéletét és azt, hogy nem áll olyan foglalkozástól eltiltás hatálya alatt, 

amely a közalkalmazotti jogviszony létesítését nem teszi lehetővé, 



 

 

 

e) az intézmény vezetésére vonatkozó program, szakmai helyzetelemzésre épülő 

fejlesztési elképzeléssel, 

f) nyilatkozat arról, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen kéri-e a 

pályázat tárgyalását, 

g) nyilatkozat arról, hogy a pályázati anyagban foglalt személyes adatokat a 

pályázati eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez hozzájárul, 

h) hozzájáruló nyilatkozat arról, hogy a pályázati eljárásban részt vevők a teljes 

pályázati anyagot megismerhetik. 

A munkakör betöltésének időpontja: 

A munkakör legkorábban 2022. augusztus 1. napjától tölthető be. 

A pályázat benyújtásának határideje: 

Az NKI (Közigállás) internetes honlapján történő megjelenéstől számított 30 nap. 

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Schoblocher István 

polgármester nyújt, a 06-32-475-201 telefonszámon. 

A pályázat benyújtásának módja: 

a) postai úton, a pályázat Jobbágyi Község Önkormányzata címére (3063 Jobbágyi 

Lakótelep 7. ép.) történő megküldésével. Kérjük a borítékon feltüntetni a 

pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: ÓV/1/2022., valamint a 

munkakör megnevezését: óvodavezető. 

A pályázat elbírálásának módja, rendje: 

Intézményi véleményezést követően a Pénzügyi Bizottság személyesen meghallgatja a 

pályázót, a döntést a Képviselő-testület hozza meg. A pályázat kiírója fenntartja a jogot, 

hogy a pályázatot eredménytelennek nyilvánítja. 

A pályázat elbírálásának határideje: 2022. július 28. 

A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje: 

a) NKI (Közigállás) internetes honlap, 

b) www.jobbagyi.hu. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester, dr. Tóth Renáta jegyző 

 

 

5./ Jász Géza síremlékének felújításához támogatás 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A Görög Intézet vezetője levélben fordult Jobbágyi 

Község Önkormányzatához a „Magyar futball elsők” védett síremlékeinek felújítása 

ügyében. A képviselőknek kiküldtük a levelet. Jász Gézával kapcsolatban annyit kell 

tudni, hogy itt született Jobbágyiban. Még néhai Nógrády Andor említette nekem ezt, 

hiszen tudta, hogy a labdarúgáshoz milyen kötődésem van. Én megmondom őszintén, 

hogy akkor ennek nem adtam akkora jelentőséget, de mióta polgármester vagyok 

többször meghívtak a síremlékének a koszorúzásár. Ők a magyar labdarúgásban az első 

emberek tehát itt van az első MLSZ elnök vagy ahogy láttátok itt van az első gólkirály 

meg sorolhatnám tovább. Én erre azt mondom, hogy azokat a településünkön élt vagy 

született embereket valamilyen szempontból illik megbecsülni, hiszen ahogy szoktam 

mondani, aki a múltat nem becsüli az a jövőt nem érdemli. Van egy olyan elképzelésem 

is, természetesen majd a testület ebben dönt, hogy a születésnapján egy emléktáblát is 

kellene állítani. Javaslom, hogy mindenféleképpen támogassuk ezt a kérést, az 



 

 

 

anyagban benne volt, hogy a felújítás összege 280.000 Ft lenne. Kérem a képviselők a 

véleményét vagy észrevételét ezzel kapcsolatban.  

 

Pintér Norbert képviselő: Amit képet elküldtetek azon Jász Zoltán szerepel. Mit lehet 

tudni Jász Gézáról? 

 

Schoblocher István polgármester: A fia is oda van eltemetve, azért van ráírva a Jász 

Zoltán. dr. Dénes Tamás, aki a nemzeti sportnak volt a főszerkesztője, ő kimondottan 

kutatja a labdarúgással kapcsolatos eseményeket, lehet, hogy ő többet tudna mondani 

róla. A Jobbágyi Hírekbe is megjelent egy írása. Én annyit tudok róla, hogy 

Jobbágyiban született, igen sok rétű ember volt, aki turisztikával foglalkozott, tagja volt 

a Nemzeti Akadémiának. A kötődés az annyi, hogy itt született a községben.  

 

Maczák Tímea képviselő: Csak annyit szeretnék hozzátenni, hogy a felújítás 280.000 Ft 

lesz, és hogy vegyük figyelembe azt, hogy nemcsak a mi támogatásunkat kérik, hanem 

a Magyar Labdarúgó Szövetség, a Magyar Természetjáró Szövetség támogatását is. 

Vegyük figyelembe, hogy leszármazottak is vannak. Ezért az összeg megítélésénél ezt 

mindenképpen vegyük számba.  

 

Schoblocher István polgármester: Természetesen, de valamennyi összeget 

mindenféleképpen kellene. Én 100-150 ezer Ft-ra gondoltam. 

 

Pintér Norbert képviselő: Én a 100-150 ezret kicsit sokallom megmondom férfiasan, 

mert azért az MLSZ-be zsákkal öntik a pénzt. Ne fizessük már ki mi a felét, annak 

ellenére, hogy én is tisztelem ezt az urat, mert tényleg sokat tett, de azt én sokallom. Ez 

az én véleményem, de mindenki mondja el a véleményét. 

 

Schoblocher István polgármester: Jó, én csak viszonyításképpen mondtam ezt az 

összeget, de mindenki mondja el a véleményét. 

 

Maczák Tímea képviselő: Én is sokallom a 100-150 ezret, 150 ezer Ft-nak maximum a 

felét gondoltam, mivel további két szövetség támogatását és kérik, tehát én maximum 

50-100 ezer forint közötti összeget mondok. 

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: Én a 100 ezer Ft-ot javaslom, 150 

ezer Ft szerintem is sok. 

 

Schoblocher István polgármester: Egyéb más vélemény? 

 

Pintér Norbert képviselő: Hozzátenném azt, hogy valóban hogyha szétosszuk az 

arányokat vagy nézzük azt, hogy az MLSZ milyen tőkével rendelkezik, tehát annak 

arányaiban én a Maczák Tímea képviselővel értek egyet. Hogyha most 280 ezer Ft-ból 

kifizetünk 100 ezret az már akkor is jó szerintem és a községtől az nagyon tisztességes 

összeg, én így gondolom. 

 

Baranyi István képviselő: Nekem is az a véleményem, ami Sándorné Szentkúti 

Anitának, hogy szerintem, mivel itt van a síremlék és Jobbágyi kötődésű, hogy én is a 

100.000 Ft-ot javaslom. 

 

Kiss Krisztián Zsolt képviselő: Én is a 100 ezer Ft-ot szeretném javasolni. 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Én is annyi tartok reálisnak hiszen, hogy ha azt 

nézzük, hogy két más szervezetet is felkértek erre. Bízom benne, hogy a két másik 

szervezet is fogja támogatni. 

 

Maczák Tímea képviselő: Az emléktáblának mennyi lesz a költsége? Szerintem ezt is 

figyelembe kellene vennünk. 

 

Schoblocher István polgármester: Megmondom őszintén, még nem jártam ennek utána, 

de úgy gondoltam, hogy mivel Nógrád megyei kötődésű, és van olyan szervezet, hogy 

Nógrád Megyei Igazgatóság MLSZ, az igazgató úrral mindenféleképpen fel fogom 

venni a kapcsolatot, hogy az emléktáblához támogatást nyújtson. 100 ezer Ft-ba biztos 

benne lenne az emléktábla. Még a régi emléktáblákat is fel kellene újítani. Ha befejezik 

a régi hivatal beruházását, hiszen le van szigetelve az épület, erre is fel lehet rakni a 

felújított emléktáblákat. Aki egyetért, hogy Jász Géza síremlékének felújítását 100 ezer 

Ft összegben támogassuk, az kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

43/2022. (V. 26.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Görög Intézet kérelmét 

megismerte. Jász Géza (született: Jobbágyi) a Magyar Labdarúgó Szövetség első elnöke 

síremlékének felújítását 100.000 Ft-tal támogatja. 

 

Határidő: 2022. június 3. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

6/ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Játszótér kialakítása 

 

Schoblocher István polgármester: A múltkor említettem azt, hogy az új játszótérnek a 

kialakítását el lehetne kezdeni. Beszéltem a kivitelezővel, aki az építést elvégzi, vannak 

neki olyan munkagépek, amivel ezt meg tudja csinálni, a munkadíj 480.000 Ft-ba 

kerülne. Az anyagköltséget az önkormányzatnak külön kell biztosítania. Erre szeretném 

kérni a testület támogatását, hogy a játszótér építését körülbelül két hét múlva el tudják 

kezdeni. Azokat az engedélyeket, tanúsítványokat, ami fontos, azokat már beszereztem. 

Kérem a képviselők hozzászólását, javaslatát. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a játszótér építési munkáit a 

Key Telecom International Kft. – Csécse – végezze, melynek munkadíja 480.000 Ft az 

kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. 

 

 



 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

44/2022. (V. 26.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közterületi játszótér építési 

munkáira vonatkozó ajánlatot megismerte. A beruházásra vonatkozóan felhatalmazza 

Schoblocher István polgármestert, hogy az ajánlatot benyújtó Key Telecom 

International Kft.-vel (3052 Csécse Dózsa u. 6.) a vállalkozási szerződés nettó 480.000 

Ft + ÁFA összeggel megkösse. 

 

Határidő: 2022. október 31. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

b.) Tájékoztatások, vélemények 

 

Schoblocher István polgármester: Tájékoztatta a képviselő-testületet a rendezvényekről. 

Szombaton lesz a gyereknap, illetve mindenki tudja június 4-én van az Összetartozás 

Napja, de ezt most nem 4-én tartanánk, hanem 3-án, mivel az iskolából a gyerekek is fel 

fognak lépni. A rendezvényt 10.00 órakor tartanánk meg, melyre meghívót küldünk, aki 

el tud jönni azt szeretettel várjuk.  A múltkor említettem a Palóc fesztivált, ez június 11-

én lenne, ennek a szervezését Jegesné Gyetvai Renáta elkezdte. Vannak olyan 

képviselők, akik már jelezték, hogy el tudnak jönni, úgyhogy köszönöm előre is nekik.  

A Torkos Fesztivál július 30-án hasonló lenne, mint a böllér a 17 dél-nógrádi település 

venne ezen részt ugyanúgy, mint ahogy eddig szokott lenni. A rendezvényen nagy 

kulturális műsor lesz. A programok 17.00 órától lennének, lesz a gyermekeknek is 

program, ugrálóvár stb., valamint helyi hagyományőrző csoportok is fel fognak lépni. 

Minden önkormányzat fog kapni serleget és emléklapot. Az a lényeg, hogy menjünk el 

és érezzük magunkat jól. A másik, amiben már a döntés megszületett, a Falunap 

szeptember 3-án lesz megtartva azért 3-án mert 10-én van a Vanyarci Galuska Fesztivál 

17-én pedig a Megyenap, utána meg már jönnek a szüreti fesztiválok. Az augusztus az 

megint olyan, hogy sokan nem érnek rá. 

Visszatérve, amit már elmondtam a rendőrségi meg a katasztrófavédelmi beszámolónál 

az illegális hulladéklerakással kapcsolatban jó lenne, ha kimennénk is megnéznénk 

közösen, hogy hol vannak azok a helyek, ahol illegális szemétlerakás van.  Aki tud 

segíteni valamit ez ügyben az próbálja már meg, ugyanis nem tudom, hogy mi lenne a 

megoldás. Vannak olyan ingatlanok, ahol simán lehordják a kertükbe a szemetet, jött is 

a jegyző asszony felé egy ilyen bejelentés, valamint engem is megkerestek ez ügyben a 

Fáy útról. Hiszen ezek az emberek a saját környezetüket rombolják, veszélyeztetik, a 

saját ingatlanunkat meg emiatt nem tudjuk eladni, mert ez is benne van sajnos, úgyhogy 

ezek nagyon összetett kérdések, ebben szeretném mindenkinek a segítségét kérni, mivel 

ezt a hivatal összességében nem tudja megoldani, tehát ha van valakinek olyan 

ismerőse, rokona vagy segíteni tud ez ügyben, annak mindenféleképpen szeretném a 

segítségét kérni. Kérem ez ügyben a hozzászólásokat, észrevételeket.  

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: A Partalja út 2. szám alatti 

ingatlannal kapcsolatban szeretném kérdezni, hogy az nem a Baranyi Albinék háza? 

Nem lehetne valahogy rendezni? Megvásárolhatná az önkormányzat valamilyen módon 

és akkor talán úgy meg lehetne szüntetni az illegális szemétlerakást, mert az ott a 

temetőnél az borzasztó. 



 

 

 

Baranyi István képviselő: Ezzel az ingatlannal kapcsolatban az a probléma, hogy a 

nagyobb tulajdoni többsége a bankhoz tartozik. Ez nem egyszerű dolog, mert először a 

bankot kellene rendezni és csak utána tud az önkormányzat ez ügyben lépni. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Nem a bank tulajdona, hanem a magánszemélyé, csak tele van 

terhekkel. 

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: A másik megoldás, nem lehetne 

valamilyen szankciót hozni önkormányzati szinten, rákényszeríteni az illetőt, hogy 

eltakarítsa a szemetet az ingatlanról. Nemcsak erről az ingatlanról van szó, több ilyen 

ingatlan is van a faluban.  

 

Schoblocher István polgármester: Van két db vadkameránk, de nem igazán működött. 

Természetesen lehet tovább rakni, csak ezek olyanok, hogy odamegy, meglátja és 

leveri. Ha felvette akkor nincs gond, akkor vissza tudjuk nézni. A Petőfi útra új kamerát 

fogunk kirakni, remélem, hogy ez fog segíteni valamit. Ez az új kamera azt mondják, 

hogy a legjobb minőségű, jobb képet ad, jobb felvétel van rajta éjszaka, mint nappal. 

Ezen a kamerán látni fogjuk, hogy kik viszik a szemetet oda. Természetesen most is 

sejtjük, hogy ki viszi oda a szemetet, de be kellene bizonyítani. Csak azt nem tudom, 

hogy honnan gyűlik össze annyi szemét. Jó lenne körbe járni a települést és megnézni, 

hol van letéve illegális szemét. A jövő héten, ha ráérnétek ezt meg lehetne tenni. 

Elmondta, hogy a Zagyva közben van egy ház, amit meg tudna venni az önkormányzat, 

a Kelemen András házáról van szó. Sajnos a bontás ezeknek az ingatlanoknál nem 

olyan egyszerű, nem véletlenül maradt abba az Árpád utcában lévő ingatlan bontása is. 

Ehhez is pénz kell, mind a bontáshoz, mind a bontott anyag elhordásához, valamint be 

is kell keríteni az ingatlant.  

 

Maczák Tímea képviselő: A lomtalanítással kapcsolatban az lenne a kérdésem, hogy az 

NHKV-vel beszéltem ez ügyben és évente egyszer lehet kérni lomtalanítást minden 

ingatlantulajdonosnak és akkor két köbmétert díjmentesen elszállítanak. Ezzel 

kapcsolatban szeretném azt megkérdezni, hogy esetleg szervez-e az önkormányzat 

településszintű lomtalanítást vagy pedig csak ez az egy lehetőség van? 

 

Schoblocher István polgármester: Jó kérdés ez felmerült tegnap is, az adácsi 

polgármester is pont azt kérdezte, hogy miért nincsen kihirdetve minden évben egy nap 

és akkor elviszik a szemetet. Viszont, ha a másik dolgot megnézzük, amit a Gyöngyös 

Város Polgármestere mondott, hogy annyival jobb ez, hogy ha kihívja akkor azt el is 

viszik, de ha kirakjuk a településre, utána meg van az, hogy mit lehet elvinni, ez le is 

van írva, mit lehet elvinni, tehát most, ha kiraknak ezt meg azt, nem biztos, hogy el 

fogják vinni, akkor az a szemét ott fog maradni, és akkor lehet, hogy az egész faluban 

csak szemét lesz. A másik dolog elindul a guberálás. Tegnap abban maradtak, az 

ügyvezető igazgató is azt mondta, és a gyöngyösi üzemvezető, hogy megoldható, 

hogyha valaki kéri, akkor ők ebben természetesen partnerek lesznek. Ezen el kell 

gondolkoznunk. De volt erre példa itt a Lakótelep 6. épületnél meg volt beszélve a 

gyöngyösi NHKV-vel, a közös képviselő rendezte, mondjuk itt volt egy pár napig a 

szemét, de elvitték. 

 

Pintér Norbert képviselő: Ez szerintem nem lesz megoldás, mivel azok az emberek azok 

szemetelnek nagy ívben letolják ezt a kirakást. Az a baj, hogy később jöttem, mert 

megkérdeztem volna a rendőröket, hogy ők hátha tudják mi az a bizonyíték, ami alapján 



 

 

 

bírságot lehet kiszabni a szemétlerakásra. Fénykép kell róla, videofelvétel vagy valami, 

mert nekem is eszembe jutott a vadkamera, de nem tudtam, hogy ez tilos, de valami 

kisebb kamerákat kéne vennünk és azok alapján valahogy felvenni azokat az embereket, 

akik kirakják a szemetet. Akkor tudom utána az jön, hogy ezeknek az embereknek nincs 

jövedelmük, nincs munkahelyük, nem tudjuk behajtani az összeget rajtuk, tehát egy 

zsákutcába fogunk belefutni mindenféleképpen. Ebben a polgármester úrnak igaza van, 

én is így látom itt Jobbágyiban az ingatlannak az értéke lefelé megy a környező 

településeken meg fölfelé megy. Ezek az emberek tönkre teszik a vagyonunkat, 

mindenünket, de valami megoldást ki kell rá találni, de azt gondolom, hogy elsősorban 

valahogy rögzíteni kellene azt, amikor kirakják a szemetet.  

Az egy jó dolog, amit Maczák Tímea mondott, de az csak a normális embereknek jó. 

Azok az emberek, akik ezt végzik, azok nem is foglalkoznak ezzel, őket nem is érdekli, 

hogy milyen környezetben laknak, mi van körülötte, tehát nem akarok senkit 

minősíteni, senkit nem akarok bántani, de valahogy jogi úton kéne szankcionálni. Végig 

néztem a rendőröknek az értékelését az egészet, 2017-ig, 2018-ig nincs egy drogelfogás 

sem Jobbágyiban. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: A droggal kapcsolatos bűnügyek nem a Pásztói 

Rendőrkapitánysághoz tartoznak, hanem a Salgótarjáni Rendőrfőkapitánysághoz 

tartozik. 

 

Pintér Norbert képviselő: Ez a beszámoló egy felkozmetikázott dolog részükről, de nem 

a rendőröknek, nem tudom lehet magasabb szinten, mindenki tologatja az aktát vagy 

nem tudom, hogy működik ez, mert nem az én szakmám, abszolút nem is értek hozzá. 

Egy biztos Jobbágyi tele van drogosokkal ezt mindenki tudja.  

 

Schoblocher István polgármester: Az illegális szemétlerakással kapcsolatban 

megkérdeztem, nem voltál itt, tettenérés és felvétel útján lehet rendőrségi feljelentést 

tenni.    

 

Pintér Norbert képviselő: Megszavaztunk 100.000 forintot a síremlékre, adtunk a 

sportra is, nem tudom, hogy mennyibe kerülnek ezek a kis trükkös kamerák, hogyha 

veszünk kettőt-hármat is ki van rakva olyan helyekre, amit nem látnak az emberek, meg 

nem is kell tudni róla senkinek, ezért akartam zárt ülésen elmondani, hogy ne is tudjon 

róla senki. Inkább zárt ülés keretében hozzunk erről döntést és akkor Kiss Krisztián 

kiteszi őket. Úgy tudom, hogy már van olyan kamera is, ami interneten keresztül abban 

a pillanatban küldi a képet, meg van olyan is, ami csak rögzíti.  

Az lenne a kérdésem, hogy most felmentek az élelmiszereknek ára, hogy az étkezést 

fedezik-e a költségek, Nem lenne időszerű emelnünk? Az önkormányzat azt gondolom, 

nem egy jótékonysági szervezet, mindennek van költsége. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Veszélyhelyzet van és nem lehet díjat emelni. 

 

Kiss Krisztián Zsolt képviselő: A vadkamerákra visszatérve, hogy itt is mikor ki lett 

helyezve a vadkamera ki kellett tennünk, hogy „Kamerával megfigyelt terület”, hogy 

törvényileg ez rendben legyen.  

 

Kiss Krisztián Zsolt képviselő: Azoknak a képviselőknek, akik még nem látták, a 

játszótér lebontásra került, Jeges László előző képviselőtől kapta a falu a játszótéri 

eszközöket, de mivel ezeket tönkretették, veszélyessé vált, lebontottuk. Az új 



 

 

 

játszótérnél majd kérem a képviselők segítségét, hogy szavazzuk meg, hogy be legyen 

kerítve és minimum három irányból legyen kamera. Ha most az új játszótér benne lesz 

több millió forintba, nehogy úgy járjunk, mint az előzőnél, hogy tönkre tegyék. 

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: Hol lesz ez a játszótér? 

 

Kiss Krisztián Zsolt képviselő: A posta előtt lévő téren, ahol van a park, attól lejjebb. 

 

Pintér Norbert képviselő: Gyerekkorunkban hol volt bekerítve a játszótér? A 

sportpályán is lehetne a játszótér. 

 

Baranyi István képviselő: Már mindenhol be van kerítve a játszótér.  

 

Sebők-Haász Mária képviselő: Be kell keríteni, hogy ne szaladjon ki a gyerek az útra. 

 

Schoblocher István polgármester: Természetesen be kell keríteni, de most ilyenre 

pályázati forrás nincsen azt el kell, hogy mondjam, tehát nem egy egyszerű dolog. Nem 

tudjuk az árak, hogy fognak emelkedni, mert az más dolog, és csak ha az energiáról 

beszélünk, a rezsicsökkentésnek köszönhetően, mint egyéni emberek otthon valószínű 

továbbra is olcsón fogunk minden kapni, de az önkormányzat már nem fogja olcsón 

kapni, se az áramot, se a gázt lehetne sorolni, tehát ezek mind olyan dolgok, amiket 

most előre nem tudunk megmondani ahhoz, hogy itt működni lehessen közvilágítás. 

Mennyibe fog kerülni, mennyivel fogja az állam támogatni. Az első dolog most az, 

hogy ott legyenek az eszközök. Azután, itt jön megint a hozzáállás, a kutyát nem 

vinném a játszótérre és nem megyek bele a homokba, de ezek mind nevelés kérdése. A 

sportpálya a játszótér szempontjából nem jó megoldás, mert ott futballmérkőzések 

vannak. 

 

Baranyi István képviselő: Tényleg kellene a településen egy olyat szervezni, ahol 

mindent elvisznek nemcsak a szelektív hulladékot. Fel kellene kérni a helyi 

vállalkozókat, hogy segítsenek jutányos áron elvinni, Egy hétvégén, egy szombati 

napon lehetne és ha a Szuha Kft.-nek vannak ilyen nagy autói akkor segítségül 

szerveznénk embereket, ha kell akkor gépet is hozni. Azért kellene esélyt adni azoknak 

az embereknek, akik tényleg kiraknák a szemetet és nem hordanák ki a falunak a 

szélére, bizonyos helyekre, esélyt kellene adni arra, hogy el tűnjön a faluból a szemét.   

 

Schoblocher István polgármester: Említettem már, az megoldható, hogy legyen évente 

egyszer lomtalanítás. A lomtalanításnál benne van, hogy mit visznek el, tehát nem lehet 

kipakolni mindent, mert itt fog maradni. A másik dolog megint az emberek hozzáállása, 

mi meg nagyon sokan azt csináljuk, hogy - szerencsés helyzetben vagyunk, mivel itt 

van a községben a Szuha Kft. - megrendeljük a konténert és kidobjuk a szemetünket. 

Régen volt konténer kihelyezve a faluban több helyen, de ebből is probléma volt. A 

temetőben is kint van két konténer én hetente kétszer-háromszor biztos, hogy kimegyek 

és megnézem, hogy mi van benne. 

 

Maczák Tímea képviselő: Mikor lenne a lomtalanítás? 

 

Schoblocher István polgármester: Valamikor ősszel, egy szeptemberi hétvégét ki kell 

nézni és utána én felveszem a kapcsolatot a Kft.-vel. 

 



 

 

 

Pintér Norbert képviselő: Esetleg az a másik megoldás, hogy a kommunális adót 

növelnénk belekalkulálva azt, hogy tennénk ki ugyanúgy konténereket. Ez nem tudom, 

hogy működne-e? Vagy mennyi többletköltséggel járna? Egy megoldás lehetne, hogy 

kitennénk a konténereket és hetente ürítve lenne és akkor abba dobálnák a szemetet. De 

ezt nem az önkormányzat fizetné, mert nem azért van az önkormányzat, hogy mi 

fizessük ki, hanem megemelhetnénk a kommunális adót és akkor mindenki hozzájárulna 

a konténerekhez. A szemetelést ezzel a lomtalanítással nem tudjuk megoldani, azok az 

emberek, akik hordják a szemetet azok így is úgy is ki fogják hordani. Most vagy 

megkeressük a megoldást erre vagy megbüntetjük őket is felvesszük kamerára és akkor 

a rendőrség valamikor majd behajtja a pénzt, vagy megpróbáljuk abba az irányba 

elvinni, hogy valahogy kifizetik valakik ezeket a költségeket. Persze mindenki fel lesz 

háborodva, én is fellennék, de valahogy meg kell találnunk a megoldást. Az 

önkormányzat nem egy pénzeszsák, hogy ő fizeti ki a konténereket. Mi a megoldás 

ebben az ügyben? 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Az nem megoldás, hogy felemeljük a kommunális adót és 

mások fizessék meg azt, hogy egyesek szemetelnek a faluban. 

 

Schoblocher István polgármester: Az első dolog a kamera és majd kiderül, hogy fog 

működni. A lomtalanítás meg egy nagy segítség a településen lévő összes 

állampolgárnak vagy ingatlantulajdonosnak.  

 

Maczák Tímea képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy azt lehet-e tudni, hogy mennyi 

pénz gyűlt össze Bódi Károly és családja részére gyűjtött számlán és mi lesz a sorsa? 

 

Schoblocher István polgármester: Kuratóriumot kéne létrehozni, de lehet, hogy nem is 

kell. Hiszen olyan kevés összeg van 480 ezer Ft-ra emlékszem, amikor utoljára 

megnéztük. Konténerbe gondolkozzunk, mivel minimális az összeg. Beszélek majd a 

Szuha Kft.-vel, hogy esetleg olcsóbban elvinnék a konténert. Közmunkások nem tudnak 

segíteni, mivel kevés a közmunkás. Majd beszélek Bódi Károllyal, hogy mi az 

elképzelésük. 

 

Maczák Tímea képviselő: Még mindig borzasztó a helyzet, sok a szemét, amit el kellene 

vinni. 

 

Baranyi István képviselő: Amennyiben kell, felajánlom a segítségemet, hogy elmegyek 

rakodni a konténert. 

 

Schoblocher István polgármester: Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést 

bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 

 


